
 
Bestyrelsesmøde RBK 31/82016 19.00  22.00  

Deltagere: Jesper, Peter, Mikael, Johnny, Henry, Niels, Hans Erik, Simon, rep. fra 
Sportsudvalget samt Helge Kjeldsen fra Tulipankomiteen. 
 

Dagsorden  Beslutningsreferat 

1) Velkommen, intro dagsorden og 
referat. (5min) 

 
 

2) Sportsudvalget. 
Trænerstatus efterår 16 og forår 17 
(10min) 

Mangler assistent til U15 drenge?Hjælp er fundet. 
U19 assistent? U19 klare sig selv. 
Kontaktliste opdateret? Er ajorført. 
 
Simon holder møde, vedr. Senior dame samarbejde 
Med Sdr. Hygum. 
 
JBU Formand for pigegruppen.  
 
Simon nævnte for sportsudvalget, at budget 
gennemgåes, enkelte skal vendes i bestyrelsen. 
 
Diverse: Handicap holdet er startet idag. 17 deltager. 
Har modtaget materialer, bolde osv. 
 

3) Helge Kjeldsen/Tulipankomiteen. 
(10min) 

Helge orientere omkring tulipanfesten. 
Beirfest udvalg  2 mand. 
Klaus Sandfeld trådt ud. (Stod for billet salget, osv.) 
Ambasadør har min 24 billetter, men gerne 2 borde. 
1350 billetter ialt. 
Regnskab: Vil gerne have det gennemgået/revideret af 
Hans Erik Haase. Hans Erik forespørger vedtægter 
hertil. 
Hele pladsen skal hegnes ind og ekstra vagter til. 
Udgift 10000 kr. Kl 1523 4 vagter ialt. 
Helge nævnte om problemer med at finde folk til at 
pynte de 2 køretøjer til optoget. 
Hvad skal de 10 mand fra Badminton og Håndbold 
lave. (Borddækning/Pynt)  



4) “Ressourcepersonjagt”  
  
 Materiale, Ribestævne, 

PRBierfest og Tulipan. 
 Navn eller proces! (20min) 

 

 
Vi deler os op i 3 grupper, og brainstormer i forhold til  
 
at finde mange folk/hjælpere 
 
Eller nævne søgemuligheder: 
 
Simon samler op på navnene. 
 

 Kaffe og franskbrød for alle. (15min)   

5) Periodisering af regnskab mv.  
(30 min)  herunder budgetplanlægning og 
andre økonomiske anliggender. 

Hans Erik Haase gennemgik regnskab  
Indtægter/udgifter  Balance 
Budgetplanlægning: Der blev besluttet, at afholde 2 
møder i september, hvor det ene primært går på 
budget.  
Kontingent blev vendt for 2016 og for budget 2017. 
Der arbejdes på nye tiltag, snarest.   

6) Nyt RBK´s venner. (10min)  Niels: Vedr. (Stig Rossen)møde med ugeavisen og 
salg af billetter starter snarest (542 stk), 
Mandag/tirsdag i næste uge. 
 
I Feb. Laves aften med Preben Elkær, Sidst i Feb. Evt, 
med Mad. 
 
Jubilæet: 17 Juni festdag. Jubilæums katalog under 
oprettelse..  

7) Oldboysformandsnews og 
vedligehold. (10min) 

Henry nævner bane 2. Luftes og drænes. 

8) Sponsorudvalget. (10 min)  Johnny nævner: Syntes Sponsorudvalget overholder 
budget. Og er sikker på, at det nåes. 

9) Det rykker vi på… (60 min)  (Mobilpay,stævnekoordinator/møde, kontingent,  billede 
bestyrelse, hjemmesiden, træneruddannelse…?) 

Punkter næste møde, aftale 
møderækken og boblere (10 min) 

  

Møde 

Orientering siden sidst. 
 

● Meget inspirerende møde med engagerede medlemmer 20/8 



● Ønske fra træner om en tynd vind/regnjakkke til trænerne 
● 25.8 netværksmøde i Darum med Høm, Hviding, Fanø, 

GørdingLourup, Tjæreborg og Bramming. På mødet blev der 
deabtteret hvad der kunne være temaer for følgende møder. 
Herunder rekrutering af frivillige (Aalborg Chang), pigefodbold, 
økonomi mm.  

● Krudt24 samarbejde: RBK får en % del udbetalt af de 
medlemmer der handler fyrværkeri hos dem  nærmere info følger. 

● Niels, Mikael og Simon har været samlet ang hjemmesiden, og 
fundet mange sider der skal redigeres/fjernes. 

● Har været i dialog med Erik “Hugo” Knudsen ang afvikling af 
Ribestævne, og aftalt vi kontakter ham for møde efter bmødet. 

● Arne Lind har rettet henvendelse ang. slåning af brændnælder på 
højen bag kunstofbanen, og Henry har været igang. 

● Blev kontaktet af kommunen for at aktivere og integrere 3 syriske 
drenge  på forskellige hold. Hun fik Henrys nummer for det 
fortsatte arbejde. Der ville være en person fra EK tilknyttet. 

 
 
 
 


